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OR. 0012.4.7.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 47/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 28 marca 2023 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Bryś Maciej – Z-ca Przewodniczącego 

3. Buda Radosław 

4. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

5. Mituła Bronisław 

6. Paluszek Jerzy 

7. Żabicki Grzegorz 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Romuald Zalwert – przedstawiciel GKRPA 

4. Jacek Raszewski – kierownik WOSIR 

5. Romuald Kucharczyk – ZOPOW 

6. Andrzej Dąbrowski – dyrektor ZOPOW 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole 41/22. 

3. Informacja z działalności Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 2022r. 

4. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń za 2022 r. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2022 rok. 

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole 41/22. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sieńcu. 

4. Informacja z działalności Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 2022r. 

5. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń za 2022 r. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2022 rok. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

   

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych, sprawdził listę obecności i stwierdził prawomocność obrad. Przeszedł do realizacji 

porządku obrad (zał. nr 2).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zaproponował zmianę porządku obrad z uwagi na to, że 

na panel radnego w zakładce komunikaty, wpłynął wniosek Pana Burmistrza o wprowadzenie 

dodatkowego punktu do sesji dotyczącego uchwały w sprawie nadania imienia Szkole 

Podstawowej w Sieńcu, mamy przygotowaną uchwałę zmieniającą poprzednią uchwałę więc 

chciałbym ten punkt wprowadzić. Nie wiemy jeszcze, czy ta uchwała na sesji się pojawi bo musi 

być przegłosowana przez radę, więc chciałbym żebyśmy wprowadzili tą uchwałę na dzisiejszej 

komisji i ją zaopiniowali.  

 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wprowadziła do porządku obrad punkt dotyczący nadania imienia 

Szkole Podstawowej w Sieńcu. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zaproponował, aby ten punkt był punktem 3 porządku 

obrad.   

 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole 41/22. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego protokołu? 

 

Protokół został przyjęty.  
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Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sieńcu (zał. 

nr 3).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert poprosił dyrektora ZOPOW-U o kilka słów wprowadzenia 

do tej uchwały, czym ona jest spowodowana i jakie sprawy techniczne wymogły, że podejmujemy 

po raz kolejny tą uchwałę. Na czym polega ta zmiana? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że zmiana polega na tym, że w tym projekcie 

uchwały nie ma paragrafu mówiącego o publikacji tej uchwały w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze 

jakieś pytania w sprawie tej uchwały? Do dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 151/47/22 komisji oświaty, kultury 

i sportu stanowi załącznik nr 4.  

 

Punkt 4 

 

Informacja z działalności Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 2022r (zał. nr 5).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji?   

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał w jaki sposób funkcjonował hotel w 2022 roku  

i jakie są wyniki finansowe? W poprzednich latach było to troszeczkę rozbite na poszczególne 

obiekty i czy taką informację również można uzyskać i jakie koszty generowały poszczególne 

obiekty zarządzane przez WOSIR? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że jest robiony szczegółowy bilans dla WOSIR-u  

i będzie oddany do końca tygodnia. W momencie składania materiału jeszcze nie miałem tych 

informacji, w ramach informacji uzupełniającej ja rozdam państwu radnym kserokopie wydatków 

z rozbiciem na poszczególne kwoty. Część hotelu od czasu pandemii chodzi o 3 piętro jest wynajęta 

przez nowego najemcę, był robiony przetarg, natomiast 2 piętro jest wynajęte pod działalność 

komercyjną do czasu aż rozpoczęła się wojna w Ukrainie, ponieważ nasz hotel został wskazany jako 

miejsce zgrupowania uchodźców. Jest podpisana umowa ze służbami wojewody więc my 

zapewniamy im zakwaterowanie oraz posiłki. Posiłki zapewnia im firma, która prowadzi stołówkę 

w liceum my to później rozliczamy. Uchodźcy zajmują całe drugie piętro, a trzecie piętro jest najęte 

firmie, gdzie również są tam pracownicy z Ukrainy. Przychody z hotelu za 2022 rok wynoszą 
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474.726,00 zł i w tą kwotę wchodzą również przychody, które otrzymujemy jako zwrot za nocleg  

i wyżywienie.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zapytał kierownika WOSIR-u przez jaki czas będą te koszty jeszcze 

płacone? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski powiedział, że weszła w życie ustawa o rozliczaniu mówiąca  

o tym, że obywatele Ukrainy powinni płacić i partycypować w kosztach utrzymania i ta ustawa 

wykazuje również wyjątki od osób, które nie płacą za pobyt w Polsce i praktycznie są to wszystkie 

osoby, które są u nas zakwaterowane, a jest to 15 osób. W sześciu pokojach jest sześć rodzin są to 

głównie kobiety z dziećmi i z racji tego, że one mają trudną sytuację życiową i nie mają innych 

zawodów bo nie pracują tylko zajmują się dziećmi to w dalszym ciągu będzie dofinansowanie przez 

służby wojewody. Uchodźcami w hotelu są głównie kobiety z dziećmi, które nie mają w swoim 

kraju do czego wracać. Koszty hotelu to kwota 411.824,00 zł więc jesteśmy na bilansie dodatnim.  

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał jaki jest dzienny koszt zwrotu od wojewody, jeżeli 

chodzi o koszty związane z pomocą ludności ukraińskiej? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że jest to kwota 70,00 zł z tym, że koszty 35,00 zł 

są to koszty dziennego żywienia, natomiast pozostałe koszty 35,00 zł pozostają u nas. Kwota od 

początku była przyznana w tej wysokości przez wojewodę i na tą chwilę jest niezmienna.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy te ukraińskie kobiety, które są w tym hotelu 

włączają się również w jakieś prace porządkowe na korytarzu w którym zamieszkują? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że sprzątają swoje pokoje, łazienki. My nie mamy 

potrzeby w to ingerować, zapewniamy jedynie środki czystości.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy jest rozliczenie kosztów, które są płacone na obywateli Ukrainy? 

Chodzi głównie o rozliczenie jaka kwota jest z tego piętra, które zajmują obywatele Ukrainy, a jaka 

kwota jest z piętra, które jest wynajmowane? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że na tym obiekcie nie ma możliwości rozliczenia 

kosztów wody, prądu, nie ma nawet możliwości rozliczenia ciepła. To wszystko jest liczone 

proporcjonalnie.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, ile w ogóle osób obecnie przebywa w hotelu Maraton? Ile osób 

mieszka na piętrze, które zajmowane jest przez pracowników? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że każda osoba, która zamieszkuje w hotelu jest 

wpisywana do rejestru. Na chwilę obecną nie jestem w stanie stwierdzić jaki jest stan osobowy  
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w hotelu. Do sesji taka informacja zostanie przygotowana. Jeżeli chodzi o pracowników firmy, 

którzy zamieszkują w hotelu to można powiedzieć, że tutaj jest rotacja, ponieważ jeśli jedna osoba 

wyjedzie to w miejsce tej osoby jest rejestrowana kolejna.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, jaki jest miesięczny koszt za wynajem piętra  

z przeznaczeniem na komercję? Jaki jest koszt wynajęcia tych pokoi? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że miesięczny koszt wynajmu to jest kwota 

10.100,00 zł brutto.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Tomasz Akulicz.   

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, jak wygląda sprawa ze strefą płatnego parkowania? Czy WOSIR 

odczuwa jakieś drastyczne różnice, czy przychody są dużo mniejsze, czy takie same? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że przychód za rok 2021 ogółem ze Strefy 

Płatnego Parkowania była to kwota 804.324,00 zł, natomiast za rok 2022 była to kwota 864.000,00 

zł. Podejmowane są również działania windykacyjne i kwota z tego tytułu w roku 2021 wynosiła 

92.294,00 zł, a w roku ubiegłym była to kwota 156.000,00 zł. Mogę powiedzieć, że koszty od czasu 

pandemii nam zdecydowanie rosną. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, jak wygląda sytuacja z fotowoltaiką na obiektach sportowych, 

którymi zarządza WOSIR? Wiem, że był przygotowany program, były plany, czy można się 

dowiedzieć jak to aktualnie wygląda? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w chwili obecnej trwa uzgadnianie z Regionalną 

Izbą Obrachunkową, czy możemy zastosować ten model finansowania, który nam przedstawiła 

firma chodzi tutaj o partnerstwo publiczno – prywatne, które nie będzie wchodziło w stan 

zadłużenia gminy. Będzie to inwestycja publiczno – prywatna.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy są jakieś uzgodnienia pisemne z tą firmą? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że firma przedstawiła audyt, zaproponowała nam 

posadowienie przy naszych obiektach szkolnych fotowoltaiki do 50 kg, ponieważ one nie wymagają 

specjalnie długiej procedury, takie instalacje operator energetyczny musi nam włączyć do sieci  

i musimy być pewni, że ta inwestycja nie będzie miała skutków w postaci długu finansowego. To 

na pewno jeszcze potrwa 2-3 miesiące.  
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, na których obiektach szkolnych bądź WOSIRO-

wskich to jest przewidziane? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jest to przewidziane na wszystkich obiektach, 

które mają sale gimnastyczne. Hala sportowa również jest w to wliczona. Dopowiem jeszcze, że   

w cały ten proces wchodzi również wymiana oświetlenia zewnętrznego i wewnętrznego. 

Inwestycja jest dosyć duża i stąd musimy mieć pewność, że ta inwestycja nie będzie dla nas rodziła 

żadnego długu.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy to oświetlenie wliczone jest jako całość? Czy 

ewentualnie znamy koszt wymiany oświetlenia na samej hali? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w tej chwili nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi. Jak już będzie komplet dokumentów to wtedy państwo radni otrzymają taką 

informację.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, jaki jest koszt przygotowania tego raportu? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, ze był to audyt energetyczny więc kwota nie była 

duża. Audyt był nam potrzebny, ponieważ wiemy że Urząd Marszałkowski w Łodzi ma ogłosić 

terminy naboru wniosków, konkursów w nowej perspektywie unijnej i tam też ma się znaleźć 

kwota na OZE związana z energooszczędnością. Potrzebujemy również informacji, czy jeśli złożymy 

wniosek w ostatnim kwartale tego roku to, czy te środki będą refundowane. Chcemy uzyskać 

oszczędności za energię elektryczną.   

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy inwestorem położenia całej ten inwestycji m.in. fotowoltaiki 

będzie gmina, czy jakaś firma, która po zakończeniu tego zadania będzie rozliczana? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że chodzi o to, żeby ktoś wyłożył kilkanaście milionów 

złotych na inwestycje, która ma nam po tej inwestycji przynosić oszczędności i my z tych 

oszczędności chcemy spłacić tą inwestycję, którą ktoś za nas sfinansuje.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś tylko wykłada za nas pieniądze na inwestycje, czyli pożycza 

nam pieniądze, czy wykonuje za nas tą inwestycję? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że gmina chce kupić podmioty, które są na rynku 

i zajmują się biznesem oświetleniowo – fotowoltaicznym, gdzie ktoś te pieniądze wyłoży i on 

poczeka sobie na te pieniądze 5 lub 10 lat to jest już kwestia, która od nas jest niezależna, będziemy 

to spłacać z oszczędności. My musimy taką inwestycje ponieść i czy my ją poniesiemy z pieniędzy 

własnych biorąc normalny dług, czy sfinansuje nam ją ktoś w innym modelu, który będzie 
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bezpieczny, a zarazem korzystny to nie musimy tych pieniędzy aktualnie z naszego budżetu 

wykładać. Taka jest idea, natomiast szczegóły nie są jeszcze uzgodnione.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, że do końca marca gminy mają przekazać raporty, na temat 

oszczędności, które poczyniły jeżeli chodzi o energię, czy mamy taki raport gotowy? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że wszystkie dokumenty, które były niezbędne 

zostały przez nas skierowane do odpowiedniej instytucji.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Grzegorz Żabicki.  

 

Radny Grzegorz Żabicki zapytał, czy na przyszły rok jest planowana jakaś inwestycja na basenie, 

która miałaby spowodować, aby ten nasz basen mógł jeszcze posłużyć naszym mieszkańcom? Czy 

jest taka potrzeba jego modernizacji? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że jest potrzeba modernizacji basenu, po 

rozmowie z Panem Burmistrzem ustaliliśmy, że będzie to naprawa niecki, a właściwie jej 

modernizacja i chcemy to zrobić w okresie wakacyjnym. Przy wymianie niecki były problemy, 

musieliśmy przedłużyć o tydzień oddanie tego obiektu. Jesteśmy już po konsultacjach, nie będzie 

to jakaś większa kwota, jesteśmy jeszcze na etapie rozmów. Modernizacja niecki jest niezbędna, 

aby basen mógł funkcjonować. Wymiana filtrów przyniosła nam oszczędności na wodzie rzędu 

około 30 m3, czyli to jest około 8% miesięcznie.  

 

Radny Grzegorz Żabicki odpowiedział, żeby informacje na temat potencjalnych czy planowanych 

robót były wcześniej podane do wiadomości do naszych klientów, którzy korzystają z tego basenu.  

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski powiedział, że modernizacja niecki jest planowana więc zależy 

nam, aby była ona wyremontowana w okresie wakacyjnym, w przypadku wymiany filtrów była to 

sytuacja nagła, ponieważ woda zaczęła do basenu wpuszczać piasek.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że przy okazji zeszłorocznego remontu/wymiany 

filtrów jak była woda wypuszczona to okazało się, że w niektórych miejscach niecki są przecieki, 

niecka była badana pod względem grubości i w którym miejscu należy ją wzmocnić, żeby nam 

jeszcze kilka lat służyła.  
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Informacja została przyjęta. Uwag nie stwierdzono. 

 

Punkt 5 

 

Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń za 2022 r. (zał. nr 6). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos? Do dyskusji zgłosili się radni.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, jakie są pomysły komisji alkoholowej, jeżeli 

chodzi o profilaktykę uzależnień? Czy jest prowadzona w tym zakresie współpraca ze szkołami?  

 

Sekretarz GKRPA Romuald Zalwert odpowiedział, że komisja głównie wspiera szkoły podstawowe 

z terenu gminy Wieluń, a popełniane wykroczenia dotyczą uczniów szkół średnich. My ze szkołami 

średnimi współpracujemy tylko poprzez Komendę Powiatową Policji, która organizuje zawody 

sportowe. Osoba, która jest członkiem komisji występuje o dofinansowanie takich środków, 

występuje również o dofinansowanie z terenu innych gmin. Nasza praca głównie jest 

ukierunkowana na uczniów szkół podstawowych.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał czy do punktów sprzedaży wprowadza się 

również tajemniczego klienta? I czy ewentualnie w tym roku będzie wprowadzona taka osoba? 

 

Sekretarz GKRPA Romuald Zalwert odpowiedział, że w ubiegłym roku nie był wprowadzony 

tajemniczy klient. Była przeprowadzona druga tura szkoleń terenowych, które prowadziła firma 

zewnętrzna to szkolenie było przeprowadzone tak jakby w dwóch turach. Jeżeli chodzi  

o tajemniczego klienta to w tym roku nie uda się przeprowadzić takiej akcji, ponieważ mamy 

ograniczone środki pieniężne, ale jeżeli coś zostanie z nadwyżki z tamtego roku to można to 

szkolenie przeprowadzić w każdej chwili. Oferty spływają bez przerwy, jeżeli chodzi o szkolenia, 

zawsze wybieramy najtańszą ofertę. Tajemniczego klienta wprowadza firma zewnętrzna, my jako 

komisja przeprowadzamy takie kontrole i kontrolujemy tylko to co do nas należy. Kontrole są 

zapowiedziane zgodnie z przepisami, my musimy poinformować w danym punkcie, że taka 

kontrola się odbędzie, jednak kontrola może się odbyć nie wcześniej niż w terminie 7 dni i nie 

później niż w terminie 30 dni.  Jeżeli dostawaliśmy sygnał, że w danym punkcie został sprzedany 

nieletniemu alkohol to takie punkty w pierwszej kolejności były sprawdzane jako pierwsze przy 
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następnej kontroli. O tajemniczym kliencie nie musimy informować przedsiębiorców, to jest 

kontrola niezapowiedziana.   

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, ile kosztuje usługa w firmie zewnętrznej, jeżeli chodzi  

o tajemniczego klienta? Jakie działania zostały podjęte, jeżeli chodzi o ograniczenie dostępności 

sprzedaży alkoholu? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że nie spotkał się z sytuacją, żeby tajemniczym 

klientem była osoba niepełnoletnia. Osoba pełnoletnia, która sprzedaje alkohol nieletnim lub jeżeli 

widzi, że ten alkohol przez młodzież jest spożywany to powinna zawiadomić odpowiednie służby. 

Komisja nie ma możliwości weryfikacji młodocianych osób.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert powiedział, że w Polsce jest wprowadzony tajemniczy 

klient w punktach sprzedaży alkoholu więc nie ma przeszkód, aby u nas w gminie takie rozwiązanie 

zastosować. Jeśli my wcześniej poinformujemy przedsiębiorcę o terminie kontroli to wiadomo, że 

w tym dniu będą sprawdzane dowody i nikomu tego alkoholu się nie sprzeda. Firmy zewnętrzne 

biorą pieniądze więc powinny powiedzieć i doradzić jak to skutecznie zrobić.  

 

Sekretarz GKRPA Romuald Zalwert powiedział, że dwa lata temu był przypadek, że punkt 

alkoholowy był kontrolowany przez tajemniczego klienta i była cofnięta koncesja na sprzedaż 

alkoholu.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert odpowiedział sekretarzowi GKRPA, że w tym przypadku 

to było konkretne działanie, jeżeli chodzi o cofnięcie koncesji.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Radosławowi Budzie.  

 

Radny Radosław Buda powiedział, że w komisji alkoholowej jest przedstawiciel policji i policja 

powinna podpowiedzieć jakie działania zastosować. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert powiedział, że w większości punktach w mieście nieletni 

kupują  alkohol. Dla nas jest to problem, ponieważ później policja przedstawia statystyki 

popełnianych przestępstw pod wpływem alkoholu.   

 

Radny Radosław Buda złożył wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” 1 głosach ,,przeciw”,  0 głosach ,,wstrzymujących się”  przyjęła wniosek 

złożony przez radnego Radosława Budę.  
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Radny Tomasz Akulicz poprosił Przewodniczącego komisji Tomasza Grajnerta, aby sekretarz GKRPA 

odpowiedział na  pytanie, które wcześniej zostało zadane.  

 

Sekretarz GKRPA Romuald Zalwert odpowiedział, że komisja nie może ograniczać działalności 

gospodarczej na terenie gminy i na takim stanowisku stoimy. Jeżeli przedsiębiorstwa występują  

o wydanie koncesji to my jako komisja możemy jedynie zaopiniować, czy są spełnione wymogi 

formalne wynikające z uchwały. Jeżeli wszystkie normy wymienione w uchwale są spełnione to nie 

możemy wydać opinii negatywnej o powstaniu nowego punktu. Widać to zwłaszcza na przełomie 

roku, że niektóre punkty się otwierają i po kilku miesiącach same się zamykają bo nie mają 

klientów.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zamknął dyskusje i przeszedł do głosowania. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za”, 0 głosach ,,przeciw” i 1 głosie ,,wstrzymującym się” przyjęła raport.  

 

Punkt 6 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2022 rok (zał. nr 7). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania.  

 

Komisja przy 7 głosach ,,za” przyjęła sprawozdanie z działalności komisji.   

 

Punkt 7 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował obecnym za udział, zamknął 47 posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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      Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Malwina Matławska             Tomasz Grajnert  


